
SEJA PREDSEDSTVA OK ZKS

Nujna je racionalna organiziranost sisov
Pomen družbenih dejavnosti je večji kot si
mislimo in zato bi morali vztrajati na zmanjše-
vanju razlik med gospodarstvom in negospo-
darstvom. To je bila ena izmed misli, ki so jih
izrekli na seji predsedstva občinske konferen-
ce ZKS, ko Je tekla beseda o uresničevanju
razvojne politike in svobodne menjave dela
v družbenih dejavnostih v SR Sloveniji.

Iz gradiva je razvidno, da družbene dejavnosti niso
ustrezno organizirane. Obremenjene so z administra-
tivno-birokratskim urejanjem, s/s; pa so postali neke
vrste servisi namesto da bi bili aktivni družbeni dejav-
niki s pomembnim vplivom na gospodarstvo.

Na seji predsedstva so menili, da bi morali zagoto-
viti sisom ustrezno vlogo, oblikovati njihovo politiko
in nadzirati njihovo delo. Pogoj za takšno ravnanje pa
je, da odpravimo slabosti v njihovem delovanju in
zagotovimo ustrezno organiziranost.

Ob vsem tem bi morali poskrbeti za kar najbolj
racionalno organiziranost samoupravnih interesnih
skupnosti. Njihova mreža je pretirano velika in zato
tudi ni učinkovita. Najbrž bi morali razmisliti o tem,
katere sise bi kazalo ohraniti v občini in katere naj bi
imeli samo na mestni ravni.

Med razpravo o nalogah in programskih usmeri-
tvah mestne organizacije ZKS so se zavzeli za bolj
konkretne zadolžitve in za dosledno uresničevanje
nalog občine in mestne konference ZKS. Iz informa-
cije o gospodarjenju v prvih mesecih letošnjega leta
povzemamo, da imamo tudi v naši občini nekatere
izgubaše, močno pa je upadel dohodek zaradi do-
hodka Iskre Delte iz naše občine. Zaradi tega so tudi
zelo težko primerljivi podatki med letošnjim in lan-
skim delom.

Med največjimi izgubarji je tako imenovan sistem-
ski izgubaš Železniško gospodarstvo, razen tega pa
sodijo sem tudi Kartonažna, Daj-Dam, Lev, gostinsko
podjetje Ljubljana, Rog in Tiskarna Ljudske pravice.
Ti bodo imeli tudi težave z izplačilom osebnih do-
hodkov.

člani predsedstva so menili, da je obravanvanje
podatkov za prve tri mesece letošnjega leta v juniju
vsekakor prepozno, vendar pa je sistem zbiranja po-
datkov tak, da onemogoča hitrejšo in bolj ažurno
obravnavo o teh vprašanjih. Predlagali so, naj bi
komite za družbeno planiranje in gospodarstvo pri
občinskem izvršnem svetu poskusili vspostaviti oseb-
ne stike z nekaterimi največjimi organizacijami, da bi
tako dobili vsaj približne podatke o tekočem gibanju
gospodarstva. N. I.


